
 
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΛΟΒΕΡΔΟΣ 

Βουλευτής Β1 Βορείου Τομέα Αθηνών 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Προς τον υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θέμα : «Επέκταση Λεωφόρου Κύμης και η καθημερινότητα στον Δήμο 

Ηρακλείου Αττικής». 

Κύριε Υπουργέ, 

Η επέκταση της Λεωφόρου Κύμης και η επί της ουσίας σύνδεση της Αττικής Οδού με την 

Εθνική Οδό ( ΠΑΘΕ ) θα προσφέρει σημαντική βοήθεια στα κυκλοφοριακά προβλήματα που 

αντιμετωπίζουν οι κάτοικοι των περιοχών και οι διερχόμενοι καθημερινά οδηγοί. Το Δημοτικό 

Συμβούλιο Ηρακλείου Αττικής με ομόφωνη απόφασή του ( 25η Συνεδρίαση/2-12-2020 ) είχε 

ταχθεί υπέρ της διάνοιξης και επέκτασης της Λεωφόρου Κύμης, εκφράζοντας όμως παράλληλα 

και το διαχρονικά πάγιο αίτημα δημοτών και δημοτικών Αρχών για την κατασκευή σκεπαστού 

του τμήματος που θα διέρχεται από την πόλη του Ηρακλείου. «Η διάνοιξη με υπογειοποίηση 

του τμήματος της επέκτασης που διέρχεται εντός των ορίων του Δήμου Ηρακλείου Αττικής 

προκειμένου να μην διαταραχτεί η ποιότητα ζωής των κατοίκων της περιοχής καθώς και η 

λειτουργικότητα του συνόλου της πόλης λόγω της διακοπής της συνέχειας του αστικού ιστού» 

και «η κατασκευή στο σκεπαστό, πλέον, τμήμα της λεωφόρου Κύμης χώροι πρασίνου, 

αθλητικές υποδομές και λοιποί κοινόχρηστοι χώροι ως αντισταθμιστικά έργα», αποτέλεσαν τα 

βασικά αιτήματα της τοπικής κοινωνίας. Πλέον, μετά και τη φάση της δημοπράτησης του 

έργου, η κατασκευή του σημαντικού αυτού έργου πρέπει να γίνει με όρους που δεν θα 

υποβαθμίσουν την ποιότητα ζωής των κατοίκων του Ηρακλείου. 

Ερωτάσθε :  

1. Ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα των εργασιών και ποια μέριμνα έχετε λάβει ώστε 

να μην επιβαρυνθούν υπέρμετρα οι δημότες της περιοχής ; 

2. Έχετε λάβει υπ’ όψη σας τα βασικά αιτήματα της τοπικής κοινωνίας όπως εκφράστηκαν 

στην ομόφωνη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου ; 

3. Η υλοποίηση του συνόλου των αντισταθμιστικών έργων ( χώροι πρασίνου, αθλητικές 

υποδομές και λοιποί κοινόχρηστοι χώροι ) προχωράει απρόσκοπτα ; 

4. Πως σχεδιάζετε να προχωρήσετε στην υλοποίηση του έργου χωρίς να επιβαρύνετε 

υπέρμετρα την καθημερινή κυκλοφοριακή πραγματικότητα των δημοτών ; 
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